
Protokół Nr 19/08 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

z dnia 19 sierpnia  2008 roku 
odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201  

 
                                                               Rozpoczęcie posiedzenia ę o godz. 1000 

                                                                                              Zakończenie posiedzenia  o godz. 1200 

Obecni:  
 

1.  Kazimierz SzarŜanowicz – Wójt Gminy Stargard Szczec. 
2.  Jerzy Makowski – Zastępca Wójta Gminy Stargard Szczec. 
3. ElŜbieta Kucaj – przewodniczący Komisji 
4. Renata Kornet – członek 
5. Bogdan Grabski – członek 
6. Kochaniec Adam - członek 
7. Roman Klim  – członek 
8. Ksawery Nyks – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

 
Posiedzenie Komisji o godz. 1000 otworzyła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj, która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
Na podstawie listy obecności  Przewodnicząca Komisji stwierdził quorum oświadczając, Ŝe w 
posiedzeniu Komisji uczestniczy pełny jej skład, przy którym Komisja moŜe obradować i 
podejmować prawomocne stanowiska i opinie. 
O terminie posiedzenia Komisji członkowie Komisji zostali powiadomieni pisemnie 
otrzymując materiały. 
 
Przewodnicząca Komisji odczytała porządek posiedzenia , w brzmieniu jak niŜej: 
 

1.  Zatwierdzenie porządku obrad, 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 22.08.2008 roku 
4. Informacja Wójta Gminy o stanie ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy 

Stargard Szczeciński. Opinia komisji na sesję. 
5. Sprawy róŜne 
6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Ad. 1  
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 2  
Protokół Nr 18/08 z dnia 10.06.2008 roku Komisja przyjęła jednogłośnie bez odczytywania. 
Ad. 3 
Przewodnicząca Komisji Pani ElŜbieta Kucaj odczytała następujące projekty uchwał 
przygotowane pod obrady sesji Rady Gminy, która odbędzie się w dniu 22.08.2008 roku, w 
następującym porządku: 
                                                            
- projekt uchwały Nr XIX/143/08 w sprawie przeniesienia za wynagrodzeniem prawa 
własności nieruchomości gminnej na rzecz samoistnego posiadacza. Po przedstawieniu 
projektu uchwały wywiązała się dyskusja nt. bezprzetargowego trybu sprzedaŜy 
nieruchomości. Wyjaśnień udzielił Pan Wójt Jerzy Makowski poinformował jednocześnie 
Komisję, iŜ zostanie wykonana aktualizacja wyceny nieruchomości.  
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
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- projekt uchwały Nr XIX/144/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
śarowo” gmina Stargard Szczeciński – Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/145/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Poczernin” gmina Stargard Szczeciński - – Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/146/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Strachocin” gmina Stargard Szczeciński - – Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/147/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Sowno” 
gmina Stargard Szczeciński  – Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/148/08 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji - 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/149/08 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji - 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/150/08 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej innym jednostkom 
samorządu terytorialnego - Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/151/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Skalin. Komisja zaproponowała 
dokonanie zmiany §2 projektu uchwały poprzez dodanie słowa „i usługowych”, §2 
otrzymałby brzmienie: „przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji  
produkcyjnych, składowo-magazynowych i usługowych”. Po dokonaniu zmiany §2 projektu 
uchwały Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/152/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewo -  Komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/153/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewko. Komisja zaproponowała 
dokonanie zmiany §2 projektu uchwały poprzez wykreślenie słów „oraz terenu oczyszczalni 
ścieków”, §2 otrzymałby brzmienie: „przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie 
funkcji rekreacji wraz z zabudową mieszkaniową”. Po dokonaniu zmiany §2 projektu 
uchwały Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/154/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewko - Komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
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- projekt uchwały Nr XIX/155/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik - Komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/156/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik - Komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/157/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik - Komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/158/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik - Komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
  
- projekt uchwały Nr XIX/159/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik - Komisja jednogłośnie i 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
 
- projekt uchwały Nr XIX/160/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 roku, zmiany 
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na 
programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej, 
niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie 
(EFTA) oraz innych środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi. Pani Skarbnik 
przedstawiła proponowaną zmianę do budŜetu. 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                                          
Ad. 4 
Przewodnicząca Komisji Pani ElŜbieta Kucaj odczytała Informację o stanie ochrony 
przeciwpoŜarowej na terenie Gminy Stargard Szczeciński. 
Komisja przyjmuje przekazane Informacje o stanie ochrony przeciwpoŜarowej na terenie 
Gminy Stargard Szczeciński i pozytywnie ocenia działania Urzędu Gminy Stargard 
Szczeciński w tym zakresie. 
Pani Renata Kornet zapytała o moŜliwość kupna w przyszłym roku budŜetowym nowego 
wozu straŜackiego dla OSP Sowno. 
 
Informacja została zaopiniowana pozytywnie jednogłośnie.  
Ad. 5 
Pani Renata Kornet zapytała Pana Wójta na jakim etapie jest remont pomieszczeń socjalnych 
z przeznaczeniem na mieszkania dla Państwa Salamon z Rogowa. 
Pan Wójt Kazimierz SzarŜanowicz poinformował, iŜ jest opracowywana dokumentacja 
techniczna na adaptację budynku w miejscowości Poczernin, będą wykonane dwa mieszkania 
dla dwóch rodzin, do okresu zimowego będzie gotowe jedno mieszkanie. Pan Wójt 
poinformował zebranych, iŜ Gmina stara się o kupno budynków  jednostki wojskowej w 
Witkowie, gdzie będzie moŜliwość adaptacji pomieszczeń na lokale socjalne, ale to dopiero w 
przyszłym roku. 
Pani ElŜbieta Kucaj zapytała o moŜliwość rekreacyjnego zagospodarowania plaŜy w 
Wierzchlądzie.  
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Pan Wójt poinformował zebranych, Ŝe Stowarzyszenie WIR wykonuje projekt 
zagospodarowania plaŜy w Wierzchlądzie wraz ze ścieŜką rowerową, i być moŜe w 
przyszłym roku skorzystamy z  dofinansowania z Programu 4 jezior. 
 
Pani Renata Kornet – zapytała w jakim terminie remontowana będzie droga dojazdowa do 
Szkoły w Sownie oraz naprawa drogi na odcinku Lubowo-Klępino, oraz remont Szkoły w 
Sownie. 
 
Pan Wójt Kazimierz SzarŜanowicz odpowiedział, iŜ w przyszłym roku rozpoczniemy remonty 
obiektów sportowych, bo na to moŜna pozyskać środku z UE i wówczas zostanie wykonana 
droga dojazdowa do szkoły wraz z dojazdem do boiska. JeŜeli chodzi o remont szkoły w 
Sownie sprawa musi być odłoŜona na późniejszy okres, poniewaŜ na przyszły rok planujemy 
duŜy remont Szkoły Podstawowej w Małkocinie.  
 
Pan Roman Klim – podczas duŜych opadów deszczu studzienki kanalizacyjne nie odbierają 
wody, naleŜałoby je  wyczyścić . Podczas wichury przewrócił się słup w miejscowości 
Klępino, słup naprawiono lecz nie powieszono lampy, radny prosi o interwencję. 
 
Pani Renata Kornet – rowy kanalizacyjne i przepusty w miejscowości Poczernin są od wielu 
lat nie czyszczone, naleŜałoby zrobić odwodnienie terenu.  Radna zwróciła uwagę, iŜ w 
świetlicy wiejskiej w Poczerninie na ściany wychodzi grzyb, powoduje to spadanie tynku, 
radna prosi o interwencję w tej sprawie, gdyŜ obiekt świetlicy niszczeje. 
 
Pan Bogdan Grabski – droga pomiędzy Barzkowicami, a Czarnikowem wymaga remontu, 
podczas wichury pękł słup energetyczny, mieszkańcy oczekują na naprawę. 
 
Pani Renata Kornet – przerwy w dopływie energii są bardzo częste, powoduje to znacznie 
utrudnienie w Ŝyciu,  bo brak prądu powoduje równieŜ brak wody, mieszkańcy zapytują czy 
wodociągi nie mogłyby kupić agregatu, który pompowałby wodę do domów podczas braku 
energii elektrycznej. 
 
Pan Wójt Jerzy Makowski zapoznał członków Komisji z wnioskiem Państwa Haliny i 
Grzegorza Szymańskich oraz Państwa Wiercińskich z miejscowości Święte w sprawie opłaty 
planistycznej z tyt. wzrostu wartości nieruchomości obręb Święte. Sprawa mieszkańców 
Święte będzie omawiana po zasięgnięciu opinii radcy prawnego na Sesji w dniu 22.08.2008 
roku. 
Ad. 6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                        Przewodnicząca Komisji: 
Jadwiga Michalska                                                   ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia:                                                   Data podpisania : 
19.08.2008                                                                2008. ……………….. 
  


